

在職家庭及學生資助事務處  
學生資助處

資助專上課程學生資助計劃及全日制大專學生免入息審查貸款計劃  
課程編號一覽表

**Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA)  
Student Finance Office (SFO)  
Course Coding Sheet**

**for the Tertiary Student Finance Scheme - Publicly-funded Programmes (TSFS)  
and the Non-means-tested Loan Scheme for Full-time Tertiary Students (NLSFT)**

**2024/25**

香港專業教育學院(葵涌)  
**Hong Kong Institute of Vocational Education (Kwai Chung) (IVE(KC))**  
院校編號 **Institution Code : 29**

只適用於在**2024/25**學年修讀高級文憑的申請人  
**For Applicants Studying Higher Diploma in the 2024/25 Academic Year**

**注意事項 Points to Note :**

- (1) 本課程編號一覽表只包括截至**2024年4月8日**「資助專上課程學生資助計劃」及「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」所涵蓋全數由公帑資助的認可專上課程。更新的課程編號一覽表可在本處網頁 ([http://www.wfsfaa.gov.hk/tsfscs\\_c.htm](http://www.wfsfaa.gov.hk/tsfscs_c.htm)) 查閱。若課程編號一覽表內的課程有任何變更，本處將決定有關課程是否符合「資助專上課程學生資助計劃」及「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」的申請資格。

This Course Coding Sheet only embraces exclusively publicly-funded programmes covered by TSFS and NLSFT as at **8 April 2024**. The most up-to-date Course Coding Sheet is available at the WFSFAA website ([http://www.wfsfaa.gov.hk/tsfscs\\_e.htm](http://www.wfsfaa.gov.hk/tsfscs_e.htm)). Should there be any changes to the programmes included in the Course Coding Sheet, the SFO shall decide the eligibility of the programmes under TSFS and NLSFT.

- (2) 請根據你在2024/25學年修讀的課程，從下頁課程編號一覽表第1、第2、第3及第4欄中，分別選擇適當的院校課程編號、院校課程名稱、學生資助處課程編號及課程名稱以填寫你的「資助專上課程學生資助計劃」及/或「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」的申請書。Please select the appropriate Institution Course Code, Institution Course/Programme Name, SFO Course Code and Course Description from Columns (1), (2), (3) and (4) respectively in the following page(s) for the course you will take in the 2024/25 academic year, and fill in your application form(s) for the TSFS and/or the NLSFT accordingly.

職家庭及學生資助事務處

學生資助處

資助專上課程學生資助計劃及全日制大專學生免入息審查貸款計劃

課程編號一覽表

**Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA)**

**Student Finance Office (SFO)**

**Course Coding Sheet**

**for the Tertiary Student Finance Scheme - Publicly-funded Programmes (TSFS)  
and the Non-means-tested Loan Scheme for Full-time Tertiary Students (NLSFT)**

**2024/25**

香港專業教育學院(葵涌)

**Hong Kong Institute of Vocational Education (Kwai Chung) (IVE(KC))**

院校編號 **Institution Code : 29**

**兩年制高級文憑課程 2-Year Higher Diploma Courses**

<b>(1)</b> <b>Institution Course Code</b> (院校課程編號)	<b>(2)</b> <b>Institution Course Name</b> (院校課程名稱)	<b>(3)</b> <b>SFO Course Code</b> (學生資助處課程 編號)	<b>(4)</b> <b>SFO Course Description</b> (學生資助處課程名稱)
AS114204 AS114206 AS114208 AS114210 AS114215	HD in Health Studies HD in Rehabilitation Services HD in Applied Nutritional Studies HD in Medical Centre Operations HD in Vision Health Care	IE060301	2-Year HD (Science Discipline)
EG114105	HD in Building Studies	IE060801	2-Year HD (Engineering Discipline)

如有任何查詢，請聯絡你的院校的學生發展處。

**For any enquiries, please contact the Student Development Office of your institution.**